
Protokół Nr 1/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki 

Lokalnej, Spraw Społecznych i Socjalnych w dniu 23 listopada 2021 roku. 

 

Posiedzenie wspólne Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki 

Lokalnej, Spraw Społecznych i Socjalnych i Komisji Budżetowej odbyło się w dniu 23 listopada 2020 

r. w budynku Remizy OSP Rudka, ul. Badowskiego 4, 17-123 Rudka w godz. 13 00- 14 20 .  

Protokolant Agnieszka Markowska – młodszy referent ds. organizacyjnych i obsługi organów 

gminy.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Oświaty i Kultury wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – czterech – obecni wszyscy: 

1. Pan  Łukasz Markowski – Przewodniczący komisji, 

2. Pan Piotr Karpiński – Członek komisji, 

3. Pan Jan Wiński – Członek komisji, 

4. Pani Marta Szymańczyk – Członek komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – trzech – obecnych - dwoje: 

1. Pan Niemyjski Fabian – Przewodniczący Komisji, 

2. Pani Warmijak Joanna – Członek Komisji. 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pani Beata Szendomierska – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarki Lokalnej, Spraw Społecznych  

i Socjalnych wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – czterech – obecni troje: 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan  Tadeusz Uszyński – Przewodniczący komisji, 

2. Pani Barbara Niemyjska – Członek komisji, 

3. Pani Małgorzata Barszczewska – Członek komisji. 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pan Ryszard Wiński – Członek komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Budżetowej wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – trzech – obecni wszyscy: 

1. Pan  Jerzy Józef Stępkowski  – Przewodniczący komisji, 

2. Pan Andrzej Niemyjski – Członek komisji, 

3. Pan Michał Pampuch – Członek komisji. 

 

Z gości zaproszonych w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Monika Agnieszka Dygas – Skarbnik Gminy 

2. Pan Marcin Gawrysiak – Wójt Gminy.   

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

2. Otwarcie i stwierdzenia quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 



4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2022 – 2025. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2022 rok. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Na wstępie posiedzenia Pan Marcin Gawrysiak – Wójt Gminy Rudka przywitał wszystkich 

zebranych członków Komisji działających przy Radzie Gminy Rudka, Panią Monikę Dygas Skarbnika 

Gminy oraz Panią Agnieszkę Markowską - młodszego referenta ds. organizacyjnych i obsługi organów 

gminy. Pan Wójt poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad należy wybrać Przewodniczącego 

Komisji. 

 

Ad. 1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Pan Tadeusz Uszyński zaproponował, aby Pan Fabian Niemyjski – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej został Przewodniczącym dzisiejszej  Komisji. Pan Fabian Niemyjski wyraził zgodę. Więcej 

Kandydatów nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym, Pan Fabian Niemyjski został jednogłośnie wybrany 

na Przewodniczącego Komisji. 

 

Ad. 2. Otwarcie i stwierdzenia quorum. 

Przewodniczący obrad otworzył posiedzenie, powitał wszystkich obecnych na sali członków 

komisji i osoby zaproszone. Na podstawie list obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowanych decyzji. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił  

się do członków Komisji o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków poddał 

pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie wszyscy obecni   

12 – za, przeciw – 0, wstrzymujących – 0  zaproponowany porządek posiedzenia przyjęły w brzmieniu: 

1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka   

na lata 2022 – 2025. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2022 rok. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2022 – 2025. 

  Pan Przewodniczący zwrócił się do obecnych Radnych na posiedzeniu o zabranie głosu. 

Radny, Pan Jerzy Józef Stępkowski zapytał o stawki podatku, czy zostaną na poziomie obecnym czy 

wzrosną? 

Pan Wójt odpowiedział, że podatek rolny i leśny tak jak co roku pozostają na stawkach maksymalnych. 

Natomiast podatek od środków transportowych i podatek od nieruchomości zostanie  podwyższony  

o stopę inflacji. 

Pani Skarbnik dodała, że wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie I–III kwartału 

2021 r. w stosunku do I–III kwartału 2020 r. wyniósł 104,2 (wzrost cen o 4,2%). O taki właśnie 

procent zostały podniesione poszczególne stawki podatku od środków transportowych  

i podatku od nieruchomości. 

Więcej pytań odnośnie planu projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka nie 

było. 



 

Ad.5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2022 rok. 

 Przewodniczący Komisji Pan Fabian Niemyjski zapyta dlaczego będzie remontowane pięć ulic 

w miejscowości Rudka a nie z terenu gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że poza miejscowością Rudka utwardzane są drogi w Niemyjach – Ząbkach  

i Niemyjach – Jarnątach. Obiecałem Panu Uszyńskiemu, że następnie w miarę posiadanych środków 

remontowane będą ulice Młynowa i Sportowa w Rudce. Koszt remontu obu dróg byłby za mały aby 

złożyć wniosek do Polskiego Ładu. Razem z Panem Sekretarzem i Panią Skarbnik przedyskutowaliśmy, 

żeby wyremontować ulice: Łąkową, Cegielnianą, Ciechanowiecką i 3-go Maja. Wniosek na remonty 

tych wszystkich dróg był zbliżony do 5 500 000,00 zł. , środki przeznaczone na remonty dróg będą 

pochodzić z programu Polski Ład, w ramach którego wykonane inwestycje dofinansowane  będą  

w 95%. W pierwszej kolejności mieliśmy je przeznaczyć na modernizację oczyszczalni, gdyż pochłania 

ona najwięcej pieniędzy. W rezultacie okazało się, że tak dużo pieniędzy na tak małą gminę nie 

dostaniemy. Bardzo zależałoby mi na zakupie ciągnika oraz urządzeń typu przyczepa, pług, tur, ramię 

z wymiennymi głowicami do cięcia krzaków. Wśród zadań inwestycyjnych mamy też zwiększenie 

efektywności energetycznej budynków Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce. Zadanie  

to zawiera szereg prac. 

Radny Pan Uszyński zaznaczył, że okna w szkole nie są takie stare, były nie dawno wymieniane. 

Pan Wójt odpowiedział, że faktycznie nie są w złym stanie ale nie spełniają wymogów obecnie 

obowiązujących. 

Radny Pan Andrzej Niemyjski zapytał czy planowany jest remont dróg dojazdowych do pól.  

Pan Wójt powiedział, że planuje remont dróg na odcinku ok. 2600 metrów w ramach drugiej edycji 

Polskiego Ładu od drogi wojewódzkiej w kierunku  Koce Borowe  przez Niemyje Stare do Parafii  

w Niemyjach Nowych. Myślę, że mieszkańcy woleliby wyremontować ten odcinek drogi niż drogi 

polne. 

Pan Andrzej Niemyjski zwrócił się z zapytaniem czy nie należy remontować dróg polnych tylko dlatego, 

że jest mało gospodarzy? 

Pan Wójt – oczywiście że trzeba, tylko może w ramach wkładu własnego. Czyli gmina przeznaczy żwir 

a gospodarze pomogą w załadunku i rozprowadzeniu żwiru na drodze. Czy takie rozwiązanie Panu 

Radnemu jest do przejęcia. 

Radny Pan Andrzej Niemyjski odpowiedział, że tak. Zapytał jeszcze czy faktycznie realne są środki  

z drugiego Ładu czy to tylko fikcja. 

Wójt – myślę , że tak, skoro mówią to chyba będzie. 

Radny Pan Stępkowski zapytał o inwestycję – Przebudowa oczyszczalni ścieków na koszt 5 092 700,00 

zł. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest problem z kanalizacją w Internacie i na hali sportowej. Trzeba w tej 

sprawie coś zrobić bo taka sytuacja jak jest teraz nie może mieć miejsca. W przyszłym roku planujemy 

rozwiązać ten problem. 

Pan Jerzy Stępkowski zapytał jeszcze czy w poprzednich latach mieliśmy oszczędności na śmieciach. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak.  

Pani Skarbnik dodała, że oszczędności dotyczą lat 2018 – 2019. Kwota oszczędności wynosi 62 287,00 

zł.  Należy dodać, że wspomniane oszczędności można przeznaczyć tylko i wyłącznie na cel dotyczący 

odpadów komunalnych. 

Pan Wójt powiedział, że chciałby je przeznaczyć na modernizację punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych w Rudce. 

 

  

 



Po dokonanej analizie i dyskusji członkowie poszczególnych komisji nie wniosły 

zastrzeżeń. Projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  na lata 2022 – 

2025 i projekt budżetu gminy Rudka  na 2022 rok jednogłośnie opiniują pozytywnie. 

  

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania przyjętego porządku posiedzenia komisji, braku dalszych pytań  

i wniosków wspólne posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 14.20. Przewodniczący Pan 

Fabian Niemyjski podziękował wszystkim za przybycie i wzięcie udziału w pracach komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                             Fabian Niemyjski 

 

Protokołowała 

Agnieszka Markowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

Pan Jerzy Józef Stępkowski 

      Przewodniczący Komisji Budżetowej 

     Rady Gminy Rudka 

 

 


